



<June 15, 2017>

Dear Parent/Family,

Our school has subscribed to a fun reading program for the upcoming school year that you and your child can access from home this summer and throughout the upcoming school year! [Scholastic BookFlix](#) is an online literacy resource that pairs classic video storybooks with related nonfiction eBooks to build a love of reading and learning.

我們的學校已經參與了一個有趣的閱讀計劃，即將到來的新學年，您和您的孩子可以在今年夏天和新學年參加！Scholastic BookFlix是一個在線識字網站，將經典視頻故事書與相關的非小說類電子書配對，以建立對閱讀和學習的熱愛。

This engaging resource for children helps students in preschool through 2<sup>nd</sup> grade develop and practice essential reading skills. BookFlix also introduces children to a world of knowledge and exploration. You can access Scholastic BookFlix anywhere there is an Internet connection - computer, laptop, phone, iPad, tablet.

這個為兒童提供的資源幫助幼兒園至二年級發展和實踐基本的閱讀能力，BookFlix還向孩子們介紹了一個知識和探索的世界，您可以隨時隨地使用電腦，手提電腦，手機，iPad 平板電腦上Scholastic BookFlix的網站。

BookFlix includes:

- 125 classic video storybooks each paired with a related nonfiction eBook
- English and Spanish language versions
- Read-alouds so children can hear each book narrated and hear definitions of keywords and directions for each activity
- Educational games and activities so children can show what they have learned
- Safe, age-appropriate web links so children can extend their learning on a topic
- A 'meet the author' section to learn more about the author of each fiction book

BookFlix包括：

- 125部經典視頻故事書，每本配對相關非小說類電子書
- 英文和西班牙語版本
- 朗讀，讓孩子們可以聽到每本書的敘述，並聽取每個活動的關鍵字和方向的定義
- 教育遊戲和活動，讓孩子們能夠展示自己學到的東西
- 安全，適合年齡的網絡鏈接，讓孩子們可以擴展自己的學習
- “和作者見面”部分，了解有關每本小說書的作者的更多信息

To start using BookFlix today, visit the url below and type in your school's username and password. 要開始使用BookFlix 請上網輸入您學校的用戶名和密碼。

**BookFlix login url登錄網址:** <http://bookflix.scholastic.com>

**Username用戶名:** ecehaines]

**Password密碼:** ecehaines

If you have any questions about BookFlix or any difficulty using our school's account, please contact me.如有問題和上網戶口的困難，請聯絡本人。